主  日  崇  拜  程  序

2017 年 8 月 6 日   早上 11 時正




Sunday worship program
　
6. August 2017  11am
　
　



1.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing








2.
宣召  Calls to Worship









3.
使徒信經  The Apostles' Creed 









4.
詩歌敬拜  Hymns
1.  全然向你










2.  充滿我










3.  主信實無變（粵語）







5.
讚美禱告  Praise & Prayer









6.
讀經
*  舊約： 何西阿書  Hosea  6：1–3







Scripture reading s
*  新約： 羅馬書  Romans  8：31–39






7.
聖餐：
襄禮：葉沈瑛瑛，李麗芳，何慧英，徐志偉，何禮強





Holy Communion
Assistant：Teresa，Karen，Winnie，Chi Wah，Lai Keung




8.
講道 / 分享
*  題目  Topic：《捫心自問》







Sermon
《》











*  經文  Verses： 路加福音  Lukas  8：4 - 15    





9.
回應詩歌  Hymns
*  充滿我









10.
奉獻 Offerings，代禱 supplication








11.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions




12.
報告  Announcemen t









13.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing








講道經文 / Sermon Verses：《路加福音  Lukas  8：4 - 15》

8:4 當許多人聚集、又有人從各城裡出來見耶穌的時候，耶穌就用


比喻說：8:5 「有一個撒種的出去撒種。撒的時候，有落在路旁的，
被人踐踏，天上的飛鳥又來吃盡了。8:6 有落在磐石上的，一出來就
枯乾了，因為得不著滋潤。8:7 有落在荊棘裡的，荊棘一同生長，


把它擠住了。8:8 又有落在好土裡的，生長起來，結實百倍。」


耶穌說了這些話，就大聲說：「有耳可聽的，就應當聽！」


8:9 門徒問耶穌說：「這比喻是甚麼意思呢？」8:10 他說：「神國的


奧祕只叫你們知道；至於別人，就用比喻，叫他們看也看不見，


聽也聽不明。」8:11 「這比喻乃是這樣：種子就是　神的道。


8:12 那些在路旁的，就是人聽了道，隨後魔鬼來，從他們心裡把


道奪去，恐怕他們信了得救。8:13 那些在磐石上的，就是人聽道，


歡喜領受，但心中沒有根，不過暫時相信，及至遇見試煉就退後了。
8:14 那落在荊棘裡的，就是人聽了道，走開以後，被今生的思慮、


錢財、宴樂擠住了，便結不出成熟的子粒來。8:15 那落在好土裡的，
就是人聽了道，持守在誠實善良的心裡，並且忍耐著結實。」


4 While a large crowd was gathering and people were coming to Jesus from town after town, he told this parable: 5 “A farmer went out to sow his seed. As he was scattering the seed, some fell along the path; it was trampled on, and the birds ate it up. 6 Some fell on rocky ground, and when it came up, the plants withered because they had no moisture. 7 Other seed fell among thorns, which grew up with it and choked the plants. 8 Still other seed fell on good soil. It came up and yielded a crop, a hundred times more than was sown. ”When he said this, he called out, “Whoever has ears to hear, let them hear.”9 His disciples asked him what this parable meant. 10 He said, “The knowledge of the secrets of the kingdom of God has been given to you, but to others I speak in parables, so that, “though seeing, they may not see;  though hearing, they may not understand.’11 “This is the meaning of the parable: The seed is the word of God.12 Those along the path are the ones who hear, and then the devil comes and takes away the word from their hearts, so that they may not believe and be saved. 13 Those on the rocky ground are the ones who receive the word with joy when they hear it, but they have no root. They believe for a while, but in the time of testing they fall away.  14 The seed that fell among thorns stands for those who hear, but as they go on their way they are choked by life’s worries, riches and pleasures, and they do not mature. 15 But the seed on good soil stands for those with a noble and good heart, who hear the word, retain it, and by persevering produce a crop.


代禱事項  Prayer Requests：



→
為夏令營完滿結束感恩，願主藉著講員傳講的信息繼續激勵眾人。

也願主保守當中的慕道朋友、初信者和受洗者，賜給他們更渴慕主

的心，在真道上努力追求。Thanks God for the wonderful NCCC Summer 

Camp in Hamar this year. May the Lord strengthen us through the sermons, 

preserve all newly baptized and believers continue to seek and grow in Christ.
→
已到了2017的年中，求主加力量給各人堅持每天讀經靈修、親近神，

也學習與弟兄姊妹彼此關心、鼓勵。In the midst of the year 2017, pray that 

God give us more strength, teach us to come close to Him every day. 


→
求主保守教會中長者的健康，和下一代在靈裡的成長。Pray that God  

preserve the health of the elderly, and the spiritual  growth of the second generation.
家 園 訊 息  Announcement




歡迎各位參加崇拜。Welcome all to participate in worship。                          



→
感謝神，第36屆北歐聯合夏令營已經完滿結束! 今年是第一次在挪威



舉行，參加者共443人，有25位弟兄姊妹洗禮。求主保守每一位新葡



和各弟兄姊妹們繼續每天在主裡成長。感謝許道良牧師和梁家麟牧師



早、晚堂的信息，給我們教導、提醒和勉勵，還有各位專題講員和



香港短宣隊的服侍、和各位弟兄姊妹同心、忠心的擺上，願主記念



各人辛勞。明年2018年再見!Thanks God, the 36th NCCC Summer Camp 



has been completed! This is the first time in Norway, with 443 participants 



and 25 brothers and sisters being baptized. May Lord help everyone to grow 

continuously in Him. Special thanks to Pastor Hsu and Pastor Leung for the 



sermons, also thanks to our speakers for the afternoon topics, to the Hong 

Kong Short Mission Team, as well as to all co-workers. Hope to see you 



all in 2018 Summer Camp! 





→
8月6日長者以諾團契聚會於崇拜後在一樓幼兒園舉行，歡迎參加。                                


　
        Enoch Fellowship will be held on 6th Aug after Sunday service.                                              


→
OK 學人團契於8月7日恢復聚會。時間18:00-21:00。




OK Fellowship resume gathering on 7th Aug, 18:00-21:00.



→
教會的宣教部在8月-10月開展一個宣教課程《把福音活出來》， 



6次課堂日期：5/8,19/8,2/9,16/9,30/9,7/10，時間：13:00-15:00，



地點：教會。報名條件：對福音有熱心並願意委身的基督徒。 



報名聯絡人：吳東 。We will start a missionary course with the topic 



Live Out The Gospel. There will be 6 sessions in this course：




5/8, 19/8, 2/9, 16/9, 30/9, 7/10 (13: 00-15: 00) Requirements: Christians 



who are enthusiastic and willing to commit themselves to the Gospel. 


　
Please contact Wu Dong.                                                                                                                        
　
　
　


→
青少年暑期活動：由挪威：＂體育運動與宣教＂機構（KRIK）主辦，                  



        目的是通過體育活動比賽幫助青少年認識福音，使他們健康成長。                        



        時間：8月8-13日，年齡16-22歲，如有興趣請與Glen聯繫報名。                         



        Kristen  Idrettskontakt（ KRIK）is a Christian organization aimed to bring                            



       young people to Christ through sport event, From 8-13 August they will                                 



       have a youth camp for young people from 16-22. Please contact Glen for                                



       more information and registration.  www.krik.no                                                                   
→
8月19日（星期六）廣東話團契活動： Sognsvann郊遊。查詢、



報名： 秀芳姊妹。Outdoor activity for Cantonese Fellowship on 


　
19-8-2017（Sat）. Sign up：Maria Ho.                            

　
　
　
→
牧者行踪Whereabouts




*
陳牧師休期 8月1-28日。Pastor Chen is having vocational leave from 1-28 Aug. 
*
蕭傳道於8月11-14日在哥登堡事奉。





Evangelist Sally will serve in Goteborg 11th-14th Aug.                                                                                                                                                        



